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Vedr: Vejby Lokalråd  
Jens Rane  

 
 Referat fra møde i Vejby Lokalråd 
mandag den 4. december 2023 kl. 19.00 i 
blok F, hvor julefrokosten også finder sted 
ca. kl.20.00. 
  
1.Godkendelse af referat fra sidste møde. 

 
2.Meddelelser og nyt fra lokalområdet. 
Juletræsfest i Vejby Forsamlingshus 1. 
søndag i advent den 3. december, kl. 
14.30. 
 
3.PR-aktiviteter: Årets sidste nummer af 
Vejby Nyt er lige uddelt. Deadline for 
næste nummer er: søndag den 7. januar 
2024. Bladene uddeles senest i 
weekenden den 3.- 4. februar 2024. 
 
4.Løbende aktiviteter: Referat fra sidste 
møde i arbejdsgruppen vedr. 
"Biodiversitet  i Vejby". 
 
5.Nye rådssager: 
 
6.Permanente aktiviteter: Fastlæggelse af 
generalforsamling i april måned. Evt- 
mandag den 29- april. Hvem skal vi 
invitere til at komme og holde et indlæg 
inden selve generalforsamlingen? 
 
7.Nyt fra foreningerne (7.1 -7.8). 
7.1. Vejby Borger og- Grundejerforening. 
7.2. Grundejerforeningen Melhøj Park. 
7.3. Grundejerforeningen Kælderbjerg og 
Saxenkol. 
7.4. VIF. 
7.5. Forsamlingshuset. 
7.6. Menighedsrådet. 
7.7 Skolen. 
7.8. Trongårdsklubben. 

 

Deltagere: Erik, Lars, Nanna, Vibeke, Werner, 

Mie, Lis, Bent, Henrik, Bill og Bente. 

Afbud fra Niels Jørgen og Michael. 

 

Ad.1. 

Godkendt. 

 

Ad.2. 

Juletræsfesten var godt besøgt. Henrik 

Andersen spillede julemusik, og Daniel 

Threms var julenisse. Der er lagt billeder fra 

festen på Facebook. – Overskuddet fra 

Oktoberfesten uddeles d. 12/1 på skolen, Erik 

regner med, at Aktive Seniorer og Lokalrådet 

får del i nogle af pengene, da de har været med 

til at vaske glas og service op inden festen. 

 

Ad.3. 

Se dagsorden. – Der har været møde i 

”Bladgruppen”, men da Michael ikke er her, 

kan vi ikke få referat fra mødet. Kirsten 

Mousten har muligvis skaffet nogle flere 

medlemmer til gruppen. 

 

Ad.4. 

Vedr. Biodiversitet: Der har været møde i 

arbejdsgruppen. Erik, Nanna og Henrik deltog, 

Vibeke var desværre forhindret i at komme. 

Gruppen har delt området op i 3 områder, og 

alle 3 områder ligger på ”Præstens Mark”: 

Område 1 er der, hvor der var blomster sidste 

sommer, flere af de blomster er flerårige, så 

der skulle komme blomster igen til næste 

sommer. Område 2 ligger ved siden af område 

1, og her skal der kun slås græs, som der 

bliver på resten af ”Præstens Mark”. Område 3 

ligger langs Stationsvej, det er på 3x10 meter. 

Her skal sås blomster som i område 1, og Bent 

Ole vil gøre det klart for 3.937,50 kr., som 

Lokalrådet vil betale. Erik håber på tilskud fra 

Friluftsrådet. Planen er, at skolens elever skal 

passe område 1 0g 3 med vanding m.m. Vand 

stilles til rådighed af Menighedsrådet. Der skal 

ikke laves mere arbejde på jorden ved 

Vesterled, da det er umuligt at passe, hvis vi 

igen får en lang tørkeperiode til sommer. 

Torben Olsen skal have 4.800 kr. for sit 
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8. Kontakt til lokalforeningsrådet og de 
øvrige lokalråd. 
 
9. Kontakt til kommunen. 
 
10. Kontakt til Hovedstadsregionen. 
 
11. Danske Landsbyer: Lis har udsendt 
div. nyhedsbreve. 
 
12. Div. meddelelser - herunder LAG og 
FLAG. 
 
13. Intern administration og økonomi. Evt. 
bilag skal afleveres til Lis inden årets 
udgang. 
 
14 Næste møde: Forslag: 22. eller 29 
januar 2024. 
 
15. Eventuelt. 
 
  
 
 
 
 
 

 

arbejde med jorden ved Vesterled.. Nanna gør 

opmærksom på, at fra august 2024 går alle 

eleverne fra 0 til 5 klasse i Tisvilde, og de 

yngste elever på Vejby Skole vil være elever 

fra 6 klasse. Her vil klassen bestå af børn fra 

Tisvilde og børn fra Vejby, og Nanna ved 

ikke, hvilke lærere der skal til Tisvilde og 

hvem der bliver i Vejby, og hvem der stopper 

helt. Henrik fortæller, at Vejby Kirke ønsker at 

være ”Grøn Kirke. Menighedsrådet vil derfor 

lave et projekt både for hele ”Præstens Mark” 

og kirkegården, hvor biodiversitet indgår. Der 

vil være workshop om planerne fra 1/1-24. 

Måske skal Lokalrådets plan indgå i 

Menighedsrådets plan. Næste møde i gruppen 

om biodiversitet afholdes efter næste 

menighedsrådsmøde. 

 

Ad.5. 

Intet nyt. 

 

Ad.6. 

Erik har aftalt med Kate, at vi kan have 

Forsamlingshuset mandag d. 29/4. Der er 

forslag om, hvem vi kan invitere til at komme 

med et indlæg inden generalforsamlingen. Der 

er følgende forslag: Simon Verbik kommer og 

fortæller om byggeriet neden for ”Elleville”, 

da der er mange, der har spurgt ang. byggeriet. 

Det andet forslag er Louise Køster, der kan 

fortælle om ”Vilde Haver”. 

 

Ad.7.1. – 7.8. 

Ad.7.1. 

 Vedr. juletræsfesten: Se under pkt.2. Melhøj 

Park er heller ikke nævnt på plakaten som 

medarrangør i år, selv om de møder op hvert 

år og deltager i arbejdet. Bill og Kaj har sat 

træet, der blev brugt inde i Forsamlingshuset, 

op ved gadekæret i dag. 

 

Ad.7.2. 

Der deltog 10 huse i den fælles arbejdsdag. 

Der er fældet træer i området og på det grønne 

område. Der er problemer med snerydning. 

Der skal være generalforsamling første tirsdag 

i marts. Og der er fortsat 2 huse til salg. Stadig 

godt samarbejde med dem der står for 
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renoveringen af området ved Cirkel K. 

 

Ad.7.3 

Intet nyt. 

 

Ad.7.4. 

Niels Jørgen har ikke kunne deltage i mødet, 

men har skrevet følgende til os: Gribskov 

Kommune har fundet ud af, at man ikke må 

bruge optøningsmidler på kunstgræsbanen, 

hvilket i praksis betyder, at en bane der har 

kostet 8 mio. kr. eller deromkring ikke kan 

bruges, når vi har vinter som nu. Drænvand fra 

banen løber i samme kloak og rensningsanlæg 

som Stationsvej og stationspladsen, hvor der 

nok bliver saltet en del mere ! – VIF sælger 

igen i år juletræer ved gadekæret. 

 

Ad.7.5. 

Der skal være møde i bestyrelsen tirsdag d. 

12/12-23. 

 

Ad.7.6. 

Søndag d. 10/12 kl. 11 luciaoptog ved 

gudstjenesten. Bagefter julehygge i 

Sognegården, men ingen basar i år, da 

Menighedsrådet fra Tisvilde ikke er med. 

Julekoncert med Tisvildekoret mandag d. 

11/12 i Vejby Kirke. Sangaften i kirken 

torsdag d. 21/12 med Michael Boisen. 

 

Ad.7.7. 

Flytning af klasserne til Tisvilde fylder fortsat 

meget. Der bliver arrangeret en dag, hvor alle 

kan komme op og se Tisvilde Skole, og de 

lokaler eleverne skal være i. Der er travlt med 

at arrangerer luciaoptog. Der er terminsprøver 

i januar. 

 

Ad.7.8. 

Aktiviteterne kører stille og roligt. Der er 

julefrokost onsdag d. 6/12. 

 

Ad.8. 

Erik og Michael var til møde i Dronningmølle. 

Oplæg fra Jens Rane Holck fra SF om skole 

situationen, Jens R. H. var tidligere formand 

for det udvalg, som skolerne hører under. 
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Punkt 2 på dagsordenen var vedr, 

borgermøder. Her ville Lokalforeningsrådet 

bede Leif fra Gilleleje Lokalråd om at komme 

med et oplæg vedr., hvordan et borgermøde 

struktureres, og hvad mødet skal indeholde, 

men Leif kom ikke til mødet, så punktet tages 

op til næste møde. Der var utilfredshed med 

manglende svar fra kommunen, når man 

henvendte sig om en sag. 

Der skal fremover være 5 møder om året i 

Lokalforeningsrådet. 

 

Ad.9. 

Intet nyt. 

 

Ad.10. 

Intet nyt. 

 

Ad.11. 

Se dagsorden. 

 

Ad.12. 

LAG og FLAG har haft ekstraordinær 

generalforsamling, hvor man besluttede, at 

skifte til et andet revisionsfirma. 

 

Ad.13. 

Se dagsorden. 

 

Ad.14. 

Næste møde mandag d. 22 januar 2024 kl. 

19.00. 

 

Ad.15. 

Mie spørger igen, om møderne evt. kunne 

blive på rullende dage i ugen, da Mie går til 

korsang om mandagen. Det er blevet drøftet 

tidligere, men på det tidspunkt, var det 

vanskeligt at finde en løsning. 
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